
 PROTOKÓŁ NR 48/17

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, 

które odbyło się 04 października 2017 roku (I część) oraz 12 października 2017 r. (II część).

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:30, a zakończyło o 13:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Krzysztof Gorczyca 

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna 

4. Artur Wrona

5. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Ciszewski

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Małgorzata Depczyńska (I część)

2. Bartłomiej Nawrocki (I część)

3. Tomasz Kubik (I część)

4. Bożena Wiśniewska (I część)

5. Anna Pyzik (I część)

6. Agnieszka Kryszkowska (I część)

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia - przyjęcie porządku obrad.

2. Spotkanie  z  doradcą  energetycznym  P.  Tomaszem  Kubikiem  z  WFOŚiGW  w  sprawie  projektu

uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej ze środków budżetu Gminy Miejskiej Kowary w

ramach programu priorytetowego pod nazwą „Ograniczenie niskiej emisji na obszarze województwa

dolnośląskiego”. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w temacie j/w.

4. Sprawy różne.

5. Zamknięcie posiedzenia.

Streszczenie przebiegu obrad

Ad  1. Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  otworzył  posiedzenie  komisji,  przywitał

zebranych i przedstawił porządek obrad. Członkowie komisji jednogłośnie zaakceptowali porządek.

Ad  2.  W związku z  projektem uchwały  w sprawie  zasad  udzielania  dotacji  celowej  ze  środków

budżetowych Gminy Miejskiej Kowary, w ramach priorytetowego programu pod nazwą „Ograniczenie niskiej

emisji  na  obszarze  województwa  dolnośląskiego”  m  na  posiedzenie  komisji  przybył  doradca  Wydziału

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, Pan Tomasz Kubik, którego zadaniem było wyjaśnienie celowości

zmiany źródeł ogrzewania na źródła ekologiczne. Wyjaśnił też metodę kredytowania, Gmina ma wziąć kredyt

w  wysokości  50%  przedsięwzięcia,  do  1  miliona,  zabezpieczeniem  jest  weksel.  Doradca  odpowiadał  na



wszystkie  pytania  radnych,  dotyczące  zawartych  w  projekcie  uchwały  zagadnień.  Ponieważ  Radni  mieli

podzielone zdania,  co   do  okresu,  w którym mieszkańcy Kowar  zmieniali  źródła  cieplne na ekologiczne,

projekt  uchwały  nie  został  zaopiniowany.  Przewodniczący  KGK  zarządził  jeszcze  jedno  spotkanie  aby

zaopiniować projekt uchwały.

Ad  3.  W  sprawach  różnych  Pani  Burmistrz  przedstawiła  zamysł  nad  podjęciem  uchwały  o

utworzeniu  wraz   z  gminami  ościennymi  leżącymi  na  południu  Dolnego  Śląska   (wałbrzyskie)  strefy

obejmującej „biedniejsze” gminy i miasta pt.: „Sudety 2030”. Chodzi tu o podkreślenie różnicy dochodu gmin

między tymi „bogatszymi” tj. Wrocław, Legnica, Lubin, Zgorzelec, a takimi miejscowościami jak Wałbrzych,

Kowary  itp.  Rozmawiano  również  o  projekcie  unijnym  polsko-czeskim,  który  przedstawiła  pracownica

promocji.

Ad 4. Na tym posiedzenie przerwano, odłożono do czasu aż zostaną naniesione poprawki w projekcie

uchwały aby zaopiniować tę uchwałę.

13.10.2017

Wznowiono posiedzenie KGK z dnia 04.10.2017. Po dyskusji zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zasad

dofinansowania z budżetu Gminy Miejskiej Kowary do priorytetowego programu pod nazwą „Ograniczenie

niskiej  emisji na obszarze województwa dolnośląskiego”. Projekt uchwały został zaopiniowany.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt uchwały w/s zasad udzielania dotacji celowej ze 

środków budżetu Gminy Miejskiej Kowary w ramach programu priorytetowego pn.: „Ograniczenie niskiej  

emisji na obszarze województwa dolnośląskiego”.

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                      Krzysztof Gorczyca 


